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Abstract (en)
The invention relates to a plastic closure cap (1) for application to the neck of an infusion bottle, with a flange area and a double-walled cover area
whose outer-lying wall is designed as a tear-off part and whose inner-lying wall is designed as a part through which a cannula can be pierced; to
achieve a solution which is more favourable particularly in terms of application technique, it is proposed that the part (4''') through which a cannula
can be pierced should have an opening which can be pierced by a cannula of greater diameter, the edge of the opening being formed by an elastic
lip (6''). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verschlußkappe (1) aus Kunststoff, zum Aufsetzen auf den Hals einer Infusionsflasche, mit einem Flanschbereich und
einem doppelwandigen Deckelbereich, dessen außenliegende Wand als Abreißteil und dessen innenliegende Wand als Kanülendurchsteckteil
ausgebildet ist; zur Erzielung einer insbesondere gebrauchstechnisch günstigeren Lösung wird vorgeschlagen, daß das Kanülendurchsteckteil
(4''') eine Öffnung zum Durchstecken einer durchmessergrößeren Kanüle aufweist, wobei der Rand der Öffnung von einer elastischen Lippe (6'')
ausgebildet wird. <IMAGE>
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